
Groningen, 17 juni 2022 

 

Schriftelijke vragen ex art. 38 RvO 

 

Geacht college, 

Afgelopen maandag 13 juni publiceerde het CBS het artikel “Relatief veel onbenut arbeidspotentieel 

boven de grote rivieren.” Uit dit artikel blijkt dat het percentage onbenut arbeidspotentieel het 

hoogst is in Groningen (14%). Tegelijkertijd krijgen we signalen van ondernemers en organisaties dat 

zij vanwege personeelstekorten genoodzaakt zijn om te stoppen met het leveren van diensten of 

deze zo moeten aanpassen dat het nog net wel lukt om de zaak draaiende te houden.   

VVD, D66, Stadspartij 100% voor Groningen, PVV en Partij voor het Noorden hebben hierover  de 

volgende vragen: 

1. Heeft het college kennisgenomen van het bericht “Relatief veel onbenut arbeidspotentieel 

boven de grote rivieren”? 

2. Hoe duidt het college het percentage van 14% aan onbenut arbeidspotentieel in de 

gemeente Groningen? En hoe verklaart het college dat dit percentage hoger is dan in andere 

gemeenten? 

3. Hoe ziet het college de verhouding tussen het tekort op de (lokale) arbeidsmarkt en het 

onbenutte arbeidspotentieel? En welke rol ziet het college hierin voor zichzelf en het 

bedrijfsleven om deze twee ontwikkeling (nog meer) samen te brengen?   

4. Hoe ziet het college de mogelijkheden voor regionale samenwerking om het 

arbeidspotentieel beter te benutten, vanuit bijvoorbeeld de arbeidsmarktregio of Noord-

Nederland? 

5. Heeft het college ideeën over een structurele aanpak voor het beter benutten van het 

arbeidspotentieel? 

Deze kwestie is niet nieuw. Vorig jaar (19 juni 2021) hebben wij vragen gesteld naar aanleiding van 

het nieuws dat de zwembaden in 2021 niet de volledige dienstverlening konden bieden vanwege 

personeelstekorten, terwijl ook toen al speelde dat onze gemeente relatief veel werkzoekenden 

kent (nog los van de nu extra genoemde deeltijdwerkers die meer uren kunnen en willen werken). 

Vanuit de bovenstaande ontwikkelingen, volgt de volgende aanvullende vraag: 

6. Kan het college een update geven over de gewenste personeelspool van geschikte en 

bevoegde mensen voor de zwembaden? 

 

Elisabeth Akkerman, VVD 

Mirjam Gietema, D66 

Yaneth Menger, Stadspartij 100% voor Groningen 

Leendert van der Laan, Partij voor het Noorden 

Dennis Ram, PVV  
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